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Obecné zastupiteľstvo vo Vavrišove 

  

ZÁPISNICA 

z  rokovania obecného zastupiteľstva konaného dňa 22. augusta 2022 o 17,00 h v zasadačke 

obecného úradu 

___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní: 

Starostka obce: Ľubica Chlebová 

Poslanci:    Ing. Marek Ferianc, Ingrid Gajdošová, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec,  

         Ing. Eva Trnková 

Overovatelia:    Ingrid Gajdošová, Ing. Marek Ferianc 

Zapisovateľka: Martina Veselovská 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa  

3. Schválenie programu rokovania 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Prezentácia uchádzačov o funkciu hlavného kontrolóra obce  

6. Voľba hlavného kontrolóra obce 

7. Správa hlavnej kontrolórky obce z kontroly stavu pohľadávok obce a ich riešenie 

8. Rozpočtové opatrenie č. 9/2022 – na vedomie 

9. Rozpočtové opatrenie č. 10/2022 – na schválenie 

10. Schválenie nájomcu v BD 280 byt č. 6 

11. Schválenie zápisu do obecnej kroniky za rok 2020 

12. Žiadosť o nájom časti pozemku KNC 2241/32 

13. Interpelácie poslancov, rôzne a záver  

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva otvorila Ľubica Chlebová, starostka. Skonštatovala, že 

rokovanie Obecného zastupiteľstva sa uskutočňuje podľa pozvánky č. 1331/2022 s programom 

uvedeným v pozvánke. Prítomných je  5  poslancov, obecné zastupiteľstvo  je uznášania schopné. 

P. Flajs nebol prítomný na začiatku zasadnutia obecného zastupiteľstva, p. Trepáč sa ospravedlnil 

zo zdravotných dôvodov. Starostka prečítala program uvedený na pozvánke. 

 

K bodu 1 až 4.  
Poslanci volili návrhovú komisiu v zložení – Ing. Eva Trnková, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec 

  

Uznesenie č. 69/2022  

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 - Ing. Marek Ferianc, Ingrid Gajdošová, Marek Lesák, Mgr. 

Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková  

Za: 5 - Ing. Marek Ferianc, Ingrid Gajdošová, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 2 - Tibor Trepáč, Jozef Flajs 

 

Za overovateľov zápisnice boli určení: Ingrid Gajdošová, Ing. Marek Ferianc 

Za zapisovateľku zápisnice bola určená: Martina Veselovská 

 

Uznesenie č. 70/2022 

Počet poslancov: 7 
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Počet hlasujúcich poslancov: 5 - Ing. Marek Ferianc, Ingrid Gajdošová, Marek Lesák, Mgr. 

Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková  

Za: 5 - Ing. Marek Ferianc, Ingrid Gajdošová, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 2 - Tibor Trepáč, Jozef Flajs 

 

Schvaľovanie programu.  

K programu uvedenému na pozvánke a prečítanému starostkou obce, nemali poslanci doplňujúce 

pripomienky, program bol schválený podľa pozvánky. 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa  

3. Schválenie programu rokovania 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Prezentácia uchádzačov o funkciu hlavného kontrolóra obce  

6. Voľba hlavného kontrolóra obce 

7. Správa hlavnej kontrolórky obce z kontroly stavu pohľadávok obce a ich riešenie 

8. Rozpočtové opatrenie č. 9/2022 – na vedomie 

9. Rozpočtové opatrenie č. 10/2022 – na schválenie 

10. Schválenie nájomcu v BD 280 byt č. 6 

11. Schválenie zápisu do obecnej kroniky za rok 2020 

12. Žiadosť o nájom časti pozemku KNC 2241/32 

13. Interpelácie poslancov, rôzne a záver  

Uznesenie č. 71/2022  

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 - Ing. Marek Ferianc, Ingrid Gajdošová, Marek Lesák, Mgr. 

Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková  

Za: 5 - Ing. Marek Ferianc, Ingrid Gajdošová, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 2 - Tibor  Trepáč, Jozef Flajs 

 

Poslanec p. Jozef Flajs sa o 17:11h dostavil na rokovanie, tým je počet prítomných a  hlasujúcich 

poslancov 6. 

 

Kontrola plnenia uznesení – oboznámila starostka. Uznesenia č. 60 – 68/2022 zo zasadnutia 

obecného zastupiteľstva konaného 11.07.2022 boli splnené. 

 

Uznesenie č. 72/2022 

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 - Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ingrid Gajdošová, Marek Lesák, 

Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková  

Za: 6 - Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ingrid Gajdošová, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Ing. 

Eva Trnková  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 1 - Tibor Trepáč  

 

K bodu 5 a 6 (Prezentácia uchádzačov o funkciu hlavného kontrolóra obce a voľba hlavného 

kontrolóra obce)  

Starostka predložila poslancom návrh na formu hlasovania o voľbe hlavného kontrolóra – tajné 

alebo verejné. Ing. Trnková navrhla tajné hlasovanie s čím súhlasili všetci poslanci. 
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Starostka informovala, že prihlášky do voľby na funkciu hlavného kontrolóra obce na základe 

výzvy zverejnenej na web sídle obce doručili v stanovenom termíne traja uchádzači, ktorí splnili 

stanovené náležitosti uvedené vo Výzve na voľbu hlavného kontrolóra: JUDr. Martin Hoffman, Ing. 

Romana Paverová, Ing. Vladimír Matfiak.  

Starostka oboznámila poslancov s predloženými prihláškami (materiál obdržali pred zasadnutím). 

Následne sa uchádzači o funkciu hlavného kontrolóra osobne predstavili v poradí, v akom boli 

doručené prihlášky do podateľne obecného úradu. Každý z uchádzačov sa predstavil samostatne. 

Ostatní uchádzači čakali vo vedľajšej miestnosti.  

Najskôr sa prezentoval JUDr. Hoffman – zhrnul svoje rodinné a pracovné zázemie, informoval, že 

pôsobí ako hlavný kontrolór 7 rokov aj v ďalších šiestich menších obciach. Podľa jeho názoru by 

hlavný kontrolór mal rozumieť aj číslam aj právu. 

Ing. Trnková sa spýtala, či mal v niektorej obci problém, ktorý pomohol vyriešiť a či nebude mať 

problém s dochádzaním 

JUDr. Hoffman odpovedal, že áno, pomohol vyriešiť problém a s dochádzkou nebude problém, 

zúčastňuje sa každého rokovania. 

Mgr. Švec sa spýtal, či mal niekedy konflikt s poslancami. 

JUDr. Hoffman odpovedal, že nie, hlavný kontrolór nemá byť v pozícii policajta, ale má byť 

nápomocný. 

Následne sa prezentovala Ing. Paverová. 

Ing. Paverová – býva v Liptovskom Hrádku, takže je blízko, študovala ekonomický odbor 

v Banskej Bystrici, pracuje ako účtovníčka v obci Štrba, spolupracuje aj s hlavným kontrolórom 

obce Štrba a audítorom, zatiaľ nepracovala ako hlavná kontrolórka. 

Ing. Trnková sa spýtala, či bola účastná pri riešení problémov 

Ing. Paverová – nie, odkonzultuje to pred zasadnutím obecného zastupiteľstva 

Ako posledný sa prezentoval Ing. Matfiak. 

Ing. Matfiak – informoval o svojej práci kontrolóra v 5 obciach, je zamestnaný ako ekonóm 

v zariadení sociálnych služieb, ale je vo výpovednej lehote, má 20 ročné skúsenosti v oblasti 

účtovníctva, bol poslancom, aj zástupcom starostu. Bol 4x predvolaný na políciu pri riešení 

problémov v iných obciach, kontrolu robí tak, že si stiahne listy vlastníctva, porovná, či došlo 

k zmene a potom kontroluje uznesenia obecného zastupiteľstva, či prevody majetku boli schválené. 

Ing. Trnková sa spýtala, v ktorých obciach pôsobí.  

Ing. Matfiak – Lesnica, Brezovička, Krásna Lúka, Brestov, Vydrník. Oznámil, že s dochádzkou nie 

je problém, chodí tam fyzicky, aj sem by chodil, nepracuje len cez internet. 

Ing. Matfiak sa následne vrátil k ostatným uchádzačom. 

p. Flajs – vyjadril názor, že obec potrebuje v úlohe kontrolóra človeka s vedomosťami právnika aj 

ekonóma. 

Starostka rozdala poslancom lístky, na ktoré mali napísať číslo kandidáta, ktorého volia, a to podľa 

poradia v akom sa predstavili. Následne vyhodnotila tajné hlasovanie.  

JUDr. Martin Hoffman – počet hlasov 6 

Ing. Romana Paverová - počet hlasov 0 

Ing. Vladimír Matfiak - počet hlasov 0 

Starostka obce pozvala uchádzačov do zasadačky a oboznámila ich s výsledkom tajného hlasovania. 

Poďakovala sa im za účasť a popriala im všetko dobré v ďalšej práci. 

Do funkcie hlavného kontrolóra obce s úväzkom 0,20, t.j. 7,5 hodiny týždenne, s uzatvorením 

pracovného pomeru od 1.10.2022 bol zvolený JUDr. Martin Hoffman. JUDr. Hoffman sa 

poďakoval a vyjadril sa, že verí, že sa mu bude dobre spolupracovať s týmto zastupiteľstvom a po 

voľbách aj s novým. 

Obecné zastupiteľstvo zároveň v zmysle § 18 odst.1 zákona 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v 

z.n.p. súhlasilo, aby hlavný kontrolór obce podnikal a vykonával inú zárobkovú činnosť. 

 

Uznesenie č. 73/2022 

Počet poslancov: 7 
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Počet hlasujúcich poslancov: 6 - Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ingrid Gajdošová, Marek Lesák, 

Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková  

Za: 6 - Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ingrid Gajdošová, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Ing. 

Eva Trnková  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 1 - Tibor Trepáč  

 

K bodu 7 (Správa hlavnej kontrolórky obce z kontroly stavu pohľadávok obce a ich riešenie) 

 

Správu dostali poslanci v materiáloch pred konaním zastupiteľstva. Hlavná kontrolórka na 

zasadnutí obecného zastupiteľstva skonštatovala, že zo strany poslancov jej neboli doručené žiadne 

pripomienky. V stručnosti zhrnula obsah správy z vykonanej kontroly.  

Oproti iným obciam sú na úseku daní a poplatkov len zanedbateľné pohľadávky. Pripomenula, že 

premlčacia lehota je 20 rokov, pohľadávky sa nemôžu odpísať z účtovníctva. Pri vymáhaní 

pohľadávok od dlžníkov, u ktorých nevieme aktuálnu adresu, treba požiadať o súčinnosť register 

obyvateľov. Za oblasť daní a poplatkov je zodpovedná p. Veselovská, s prácou ktorej vyjadrila 

spokojnosť a vyslovila jej aj pochvalu, v tejto oblasti sa s ňou radia aj pracovníčky z iných obcí.  

Najväčší nedoplatok je z vyúčtovania služieb bytov. Do 5 rokov treba posielať výzvy. 

Mgr. Švec – upozornil, že pri nájomnom je kratšia premlčacia lehota pohľadávky. 

Následne zobrali poslanci Správu hlavnej kontrolórky na vedomie. 

 

Uznesenie č. 74/2022 

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 - Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ingrid Gajdošová, Marek Lesák, 

Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková  

Za: 6 - Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ingrid Gajdošová, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Ing. 

Eva Trnková  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 1 - Tibor Trepáč  

 

K bodu 8 (Rozpočtové opatrenie č. 9/2022) 

 

Rozpočtové opatrenie č. 9/2022 so stanoviskom hlavnej kontrolórky bolo poslancom zaslané 

s materiálmi pred zasadnutím zastupiteľstva. Jedná sa o účelovo určené prostriedky zo štátneho 

rozpočtu a iných subjektov verejnej správy. Poslanci vzali na vedomie rozpočtové opatrenie č. 

9/2022 ktorým sa povoľuje prekročenie a viazanie príjmov  a prekročenie a viazanie výdavkov 

v celkovej výške 3 915,00 €. 

 

Uznesenie č. 75/2022  

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 - Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ingrid Gajdošová, Marek Lesák, 

Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková  

Za: 6 - Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ingrid Gajdošová, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Ing. 

Eva Trnková  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 1 - Tibor Trepáč  

 

K bodu 9 (Rozpočtové opatrenie č. 10/2022) 

 

Rozpočtové opatrenie č. 10/2022 so stanoviskom hlavnej kontrolórky bolo poslancom zaslané 

s materiálmi pred zasadnutím zastupiteľstva. Jedná sa o rozpočtové opatrenie, ktorým sa finančné 
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prostriedky získané z predaja nehnuteľnosti použijú na interiérové vybavenie budovy kultúrneho 

domu a úhradu za vodné. Poslanci schválili rozpočtové opatrenie č. 10/2022 ktorým sa povoľuje 

prekročenie a viazanie príjmov  a prekročenie a viazanie výdavkov v celkovej výške 17 620,00 €. 

 

Uznesenie č. 76/2022  

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 - Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ingrid Gajdošová, Marek Lesák, 

Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková  

Za: 6 - Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ingrid Gajdošová, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Ing. 

Eva Trnková  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 1 - Tibor Trepáč  

 

K bodu 10 (Schválenie nájomcu v BD 280 byt č. 6) 

Zoznam uchádzačov o pridelenie obecného nájomného bytu dostali poslanci elektronicky spolu 

s materiálmi. Starostka znovu prečítala zoznam žiadateľov. 

Po diskusii a posúdení jednotlivých žiadostí schválili pridelenie bytu č. 6 v bytovom dome s. č. 280 

pre p. Ladislava Lukáča na obdobie jedného roka od 1.11.2022. V prípade, že nebude mať záujem, 

schválili pridelenie bytu pre p. Mateja Kapitáňa za rovnakých podmienok. 

 

Uznesenie č. 77/2022  

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 - Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ingrid Gajdošová, Marek Lesák, 

Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková  

Za: 6 - Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ingrid Gajdošová, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Ing. 

Eva Trnková  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 1 - Tibor Trepáč  

 

K bodu 11 (Schválenie zápisu do obecnej kroniky za rok 2020) 

 

Návrh zápisu do kroniky dostali poslanci spolu s ostatným materiálom. P. Veselovská  oznámila, že 

do zápisu bude ešte doplnená informácia o začiatku sčítania obyvateľov, domov a bytov. Ing. 

Trnková navrhla doplniť prípadne údaje o sobášoch. 

 

Uznesenie č. 78 /2022  

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 - Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ingrid Gajdošová, Marek Lesák, 

Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková  

Za: 6 - Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ingrid Gajdošová, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Ing. 

Eva Trnková  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 1 - Tibor Trepáč  

 

K bodu 12 (Žiadosť o nájom časti pozemku KNC 2241/32) 

 

O doručenej žiadosti boli poslanci informovaní vopred, podklady im boli zaslané spolu s ostatným 

materiálom pred konaním zasadnutia obecného zastupiteľstva. Starostka poslancov oboznámila 

o dôvode a predmete žiadosti: jedná sa o nájom pozemku KNC 2241/38 o výmere 610 m
2
  

odčleneného z pozemku parcela KN-C č. 2241/32, ktorý žiadateľ bude využívať na údržbu a opravu 

budovy s. č. 519, ktorá je postavená na parcele tvoriacu priľahlú plochu k predmetu nájmu. Zároveň 
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žiadateľ v žiadosti uviedol, že z dôvodu dodržania novoprijatých opatrení týkajúcich sa šírenia 

afrického moru ošípaných sú povinný oplotiť areál objektu, v ktorom prevádzkujú chov ošípaných. 

Starostka – navrhla, aby si žiadateľ dal vypracovať zmluvu právnikovi. Informovala, že v objekte 

nemajú elektriku, preto chcú riešiť elektrickú prípojku. V návrhu zmluvy dali cenu nájmu 1,00 eur 

za 1 m
2
.  

Ing. Trnková – opýtala sa, na akú dobu by bude nájom 

p. Beláková – navrhla dať zmluvu na dobu neurčitú s uvedením možností ukončenia nájmu 

Starostka – do nájomnej zmluvy dáme ustanovenie, že budú musieť strpieť vybudovanie obecnej 

vodovodnej prípojky pre zberný dvor alebo iné siete a práce pri ich vybudovaní 

Mgr. Švec – bude treba zistiť možnosť napojenia vodovodnej prípojky pre zberný dvor po 

prípadnom prenajatom pozemku, podľa toho, ako vedie vodovodné potrubie k hydrantu 

Poslanci následne diskutovali o cene nájmu. P. Flajs navrhol ponechať cenu na 1,00 eur za 1 m
2
/rok

 

s tým, že nám umožnia uložiť 2 chráničky, Ing. Ferianc navrhol cenu 1,50 eur/1 m
2
/rok. Poslanci 

hlasovali o poslednom návrhu. Všetci boli za cenu 1,50 eur.  

 

Poslanci vyhlásili prebytočnosť a neupotrebiteľnosť tohto nehnuteľného majetku pre činnosť obce. 

 

Uznesenie č. 79/2022  

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 - Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ingrid Gajdošová, Marek Lesák, 

Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková  

Za: 6 - Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ingrid Gajdošová, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Ing. 

Eva Trnková  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 1 - Tibor Trepáč  

 

Následne schválili zámer na prenájom nehnuteľného majetku, a to pozemok parcela KNC č. 

2241/38 a cenu nájmu 1,50/m
2
/rok, spolu cena nájmu za rok 915,00 eur. 

 

Uznesenie č. 80/2022  

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 - Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ingrid Gajdošová, Marek Lesák, 

Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková  

Za: 6 - Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ingrid Gajdošová, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Ing. 

Eva Trnková  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 1 - Tibor Trepáč  

 

K bodu 13 (Interpelácie poslancov) 

Starostka  

- informovala o oslavách SNP na Podbanskom a kto má záujem sa ich zúčastniť. 

- Dohodli sa, že za obec sa zúčastní starostka, Ing. Trnková a kontrolórka. 

- po diskusii bolo dohodnuté, že pietny akt k SNP v obci sa bude konať 27.8. od 17:00 h. 

- práce na Kultúrnom dome finišujú, slávnostné otvorenie Kultúrneho domu navrhuje 

v septembri 15., resp. 16. aj s ohľadom na možné opatrenia proti šíreniu koronavírusu.  

- informovala, že v KD sa bude dňa 24.9.2022 konať súkromná oslava (svadba) 

p. Beláková – pripomenula, že bude potrebné schváliť výšku nájmu na akciu 

Starostka – navrhla schváliť jednorazový poplatok na akciu, ktorá bude 24.9.2022 na 150 eur, 

navrhla upraviť cenník aj v dome smútku a pripraviť cenník na prenájom kultúrneho domu.  

OZ schválilo jednorazový krátkodobý nájom priestorov sály, sociálnych zariadení a kuchynky 

v kultúrnom dome na akciu dňa 24.9.2022 za cenu 150,00 eur na základe protokolárneho prevzatia 

a odovzdania. 
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Uznesenie č. 81/2022  

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 - Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ingrid Gajdošová, Marek Lesák, 

Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková  

Za: 6 - Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ingrid Gajdošová, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Ing. 

Eva Trnková  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 1 - Tibor Trepáč  

 

Ing. Trnková navrhla udeliť odmenu hlavnej kontrolórke v sume 300 eur, nakoľko končí vo svojej 

funkcii. Poslanci s návrhom súhlasili. Odmena bude vyplatená vo výplatnom termíne za august 

2022. 

 

Uznesenie č. 82/2022  

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 - Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ingrid Gajdošová, Marek Lesák, 

Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková  

Za: 6 - Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ingrid Gajdošová, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Ing. 

Eva Trnková  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 1 - Tibor Trepáč  

 

Mgr. Švec – informoval, že už aj v Liptovskom Petre majú schránky Packeta, či nechceme, aby ich 

nainštalovali aj v našej obci  

p. Gajdošová – potvrdila, že je to dobrá vec, ona ich využíva  

Starostka – bude sa informovať, musí zistiť, čo je k tomu potrebné (napr. elektrika), určiť miesto – 

vyjadrí sa na ďalšom rokovaní obecného zastupiteľstva 

Mgr. Švec – či si nechceme vytvoriť kompostovisko na zber kuchynského odpadu 

p. Veselovská – informovala, že kuchynský odpad, ktorý zbierame, ide do bioplynky, do kompostu 

nemôže ísť varené jedlo, kosti 

Starostka – od 1.1. bude zmena zákona o odpadoch, po rokovaní so zástupcami firmy VPS by sme 

mali prejsť na vrecový zber plastov a papiera, stojiská môžu byť iba pri bytovkách. Prejde sa na to 

postupne. Máme ďalší kontajner na papier, ktorý chceme umiestniť ku kultúrnemu domu na budúci 

týždeň.  

Starostka - p. Irikovský (vlastník budov v dolnom kempe) chce zavolať vlastníkov pozemkov na 

prezentáciu projektu, navrhla mu prizvať aj poslancov a zástupcov urbáru. Malo by to byť 

24.9.2022. Pozvánku preposlala všetkým poslancom. 

p. Beláková – spýtala sa, či obec plánuje upraviť výšku poplatku za odpad, nakoľko sa v zmysle 

novelizácie zákona bude musieť komunálny odpad dotrieďovať. 

Starostka – informovala, že od januára 2023 sa bude zmesový komunálny odpad pred uložením na 

skládku dotrieďovať. Dotrieďovaciu linku má spoločnosť OZO a.s.. Na automatizovanej 

dotrieďovacej linke sa bude zmesový odpad dotrieďovať a len zvyšok pôjde na skládku 

komunálneho odpadu. Technické služby v Liptovskom Hrádku už s nimi nadviazali kontakt. Cena 

za vývoz komunálneho odpadu pre obec sa z tohto dôvodu navýši o 40 eur/t. 

p. Beláková – navrhla vyzvať písomne Mesto Liptovský Hrádok o informáciu, ako sa budú 

upravovať ceny, aby sa to stihlo upraviť vo VZN.  

Mgr. Švec – upozornil, že je potrebné upraviť prechod z nového asfaltového koberca pri cintoríne  

starostka – informovala poslancov o stanovisku, v ktorom žiadala, aby bol zabezpečený plynulý 

prechod z cesty na cestu k cintorínu, už sa v tejto veci informovala na správe ciest, ktorá to bude 

riešiť s dodávateľom stavby, bude to urgovať 

Mgr. Švec – navrhol, aby tam štrk dosypala obec 
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Starostka – pracujeme na prechode pre chodcov z Ulice Dr. Petra Zaťka smerom na Bórovie aj 

s osvetlením prechodu a s povinným chodníkom podľa pokynov dopravného inšpektorátu. 

Mgr. Švec – skonštatoval, že pribudlo zábradlie pri dome smútku 

Starostka – odpovedala, že zábradlie je to tam už dlho (od úprav domu smútku v minulom roku), 

s p. Hvizdošom rieši doloženie dlažby pre plynulé napojenie rampy na chodník 

Mgr. Švec – navrhol natrieť trámy na rozhľadni 

Starostka – navrhla naplánovať túto údržbu na budúci rok, a poradiť sa s drevárom ohľadom 

vhodného náteru 

 

 

Zasadnutie ukončené o 19:22 hod.  

Vo Vavrišove 22.08.2022 

Zapísala: Martina Veselovská 

 

Ľubica Chlebová 

      starostka 

 

Overovatelia:  

.......................................... 

............................................. 


